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Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2021-08-23 via Meet 

  
Närvarande 
Mats Werf, Jenny Johrin, Eva Torstensrud, Jan Hellqvist, Per Eriksson 
 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

4. Kassörens rapport 

 112 952 kr i kassa och bank varav 101 939 kr på Plusgirokontot. 
 Per och Aaron kollar på system för fakturering. Kolla IdrottOnline. Finns olika appar, ex laget.se och 

sportadmin. Per ger i uppdrag till Christian att med hjälp av Janne att kolla vidare på dessa. -Kvarstår 
 LOK-stöd. Mats godkänner och skickar in efter mötet (innan den 25/8). 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen. 
 Bredare dörr ut mot korridoren 
 Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe 
 Ta över Innebandyns nuvarande Kansli 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Tord kollar möjlighet att nyttja omklädningsrum på dagtid. Kommunen tar upp frågan med skolan -Kvarstår 
 Jan ställer fråga till karaten om vi kan ha ett gemensamt gym. – Kvarstår 
 Ta upp frågan angående att Boxarna använder samma omklädningsrum som oss, kan de få använda ett annat 

omklädningsrum? – Tord kollar. – Kvarstår 
 Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Ny rektor har börjat. Terminen startade i dag. Projektet har 

kommit igång igen. En ny ”dojogrupp” ska bildas. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till 
Per. Önskar söka stipendier för att kunna finansiera byggnationen. 

 Solskydd på östra sidan, Mats och Tord tar med frågan till träff med kommunen. -Kvarstår 
 Uppdrag om att köpa in rengöringsmedel, kolla olika inköpsställen för bästa pris. Janne gör en inventering 

om vad som behöver köpas. -Kvarstår 
 Budoklubben kommer att vara i budoklubbens lokal förmiddagar mån-fre under vecka 35 då ombyggnation 

pågår på folkhögskolan. 

6. Hemsidan 

 Sektionerna gör en översyn av sidan för att kontrollera aktualitet. Stående punkt. 
 Mats önskar länkar till Facebook på hemsidan för alla sektioner. -Kvarstår 
 Pär skickar en text angående Yagyu Shingan Ryu till Mats för att uppdatera hemsidan. -Kvarstår 
 Vi kan i dag inte följa aktiviteter på vår hemsida. Med anpassning med google Analytics kan besökarantal 

mätas. Mats kontrollerar. -Kvarstår. 

7. Nycklar 

 Cecilia och Tord inventerar taggar och nycklar -kvarstår 
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8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 

 Inget att rapportera. 
 Belastningsregistret – Stående punkt. Jenny för register. Sms: 070-3496670 

9. Ju Shin Jutsu  

 Startar verksamheten 2/9 
 Rose-Marie avslutar sitt uppdrag i styrelsen och Jörgen Nykvist tillträder i hennes ställe. 

10. Judo 

 Graderat 2 blå, 4 gröna, 1 orange och 1 gul 
 Daniel Lenar´t är anmäld till en klubbtränarutbildning för att upprätta hans licens 
 Kör måndagsträningar kl. 18-19.30 och ungdomsgäng som kör tävlingsträning kl. 15-17 på öppen matta på 

fredagar. Ingen onsdagsträning körs för tillfället. 
 Judoförbundets rekommendation är en person per 10m2 pga av pandemin. 

11. Gracie Barra 

 Har träningar tisdag och fredag för avancerade. Kommer snart starta upp ordinarie träning, ett sektionsmöte 
behöver bokas in för planering. 

 Barnens träning startar på onsdag. 
 Skolan har startat i dag. 
 Tävlingar på gång, Haninge BJJ open 11 september ligger närmast för både vit- och blåbälten. 

12. Yagyu Shingan Ryu 

 Träningstider beror på hur de andra sektionerna lägger upp sina träningar 
 Ny kurs via distans som startar den 26 augusti. 6 seminarier under 1 år. 30 st kommer i helgen och bor på 

skolan. 
 15 stycken anmälningar till budokursen. 

13. Övrigt 

 
 Fråga från ePassi om vi vill vara med att erbjuda att ansluta oss till tjänsten för att kunna erbjuda deras 

kunder. Beslut att avvakta. – Punkten kvarstår för bevakning. 
 Träning får bedrivas enligt restriktioner, max 14 personer samtidigt i dojon. Minimera antalet personer som 

du har som träningspartners. Dusch och ombyte sker hemma. 
 Vaccinera klubben mot doping. Ett arbete som behöver göras i styrelsen som utmynnar i en handlingsplan. 

Detta skulle placera klubben på en lista. Gratis reklam och kunskap. Finns mer info på RF:s hemsida. Vi går 
igenom frågorna på mötet och frågan lyfts igen på nästa styrelsemöte. Mall för antidopingplan bifogas 
protokollet. https://www.rf.se/Arbetsrum/AntidopingSverige/utbildningfakta/Utbildning/Vaccineraklubben/  -
Kvarstår 

 En storstädning av dojon bokas in onsdag den 1 september kl 18.00. Varje sektion ansvarar för att sprida 
inormationen. 

 Rutin att mattan våttorkas och toalett och allmänutrymmen städas efter varje träningspass. 
 Reseräkningsmallen behöver ses över, övriga utgifter/utlägg saknas. Janne kollar med Björn. 

14. Nästa möte 

Nästa möte ändras från den 13/9 till 6/9 med fokus på träningstider och verksamhetsplan. Mötet Mats uppdaterar kallelsen. 
Mötet sker via Meet. 

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid pennan 
Jenny Johrin 


